
 

 

Zápisnica z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 14.10.2020  v zasadačke obecného úradu 

 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny                    Neprítomní: Oľga Naščáková - ospravedlnená 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Ing. Michal Martaus, Igor Radyk 
 
 
Zapisovateľka:  Miroslava Štefušová 
 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Záverečný účet obce Rakovec nad Ondavou za rok 2019 
4. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Rakovec nad Ondavou 
5. Biologicky rozložiteľný a komunálny odpad 
6. Prívalové vody – ulica Hušták 
7. Pozemkové úpravy obce Rakovec nad Ondavou – informácia 
8. Kanalizácia – ulička p. Jacková 
9. Zvýšenie energetickej účinnosti budovy telocvične ZŠ s MŠ 
10. Rôzne 

 
 
 

1. Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník, ktorý skonštatoval, že z 9 
poslancov je prítomných 8 a OcZ je uznášania schopné.  Za overovateľov zápisnice navrhol 
poslancov Ing. Michala Martausa a Igora Radyka, za zapisovateľku  Miroslavu Štefušovú, 
pracovníčku Obecného úradu Rakovec nad Ondavou, čo bolo jednohlasne schválené OcZ.  
 
2. V druhom bode programu starosta MVDr. Peter Olejník informoval poslancov o splnených 
a nesplnených uzneseniach a úlohách: 

• rošt pri p. Minárovi s. č. 66 je  upravený 
• Ing. Martin Sojka bol listom upozornený, aby kameru na svojom objekte umiestnil tak, 

aby nesnímala cestnú komunikáciu a aby umiestnil na viditeľnom mieste upozornenie, 
že objekt je monitorovaný kamerovým systémom 

• nesplnená úloha: umiestnenie dopravného zrkadla oproti uličke k p. Fedorišinovi s. č. 
277 – starosta informoval poslancov, že zrkadlo je zakúpené a v čo najkratšom čase 
bude osadené 
 

3. Záverečný účet obce Rakovec nad Ondavou za rok 2019 a stanovisko dočasnej kontrolnej 
komisie k záverečnému účtu obce za rok 2019. Materiály boli poslancom predložené spolu s 
pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva a tvoria súčasť zápisnice. Starosta poukázal 
na to, že obec hospodári s prebytkom. Poslanec J. Leško položil otázku, z akého dôvodu sú 
väčšie rozdiely medzi schváleným rozpočtom a skutočnosťou pri plnení príjmov z daní 
z nehnuteľností a TKO. Starosta vysvetlil, že je to z dôvodu nedoplatkov, ide o neplatičov, ktorí 
nezaplatili daň v roku 2019. Všetkým neplatičom však boli zaslané upomienky na zaplatenie 



 

 

nedoplatkov. Keď už poslanci nemali žiadne otázky k tomuto bodu programu, starosta dal 
hlasovať. Záverečný účet obce poslanci jednohlasne schválili a stanovisko dočasnej kontrolnej 
komisie k záverečnému účtu obce zobrali na vedomie.  
 
4. K štvrtému bodu programu boli poslancom spolu s pozvánkou na zasadnutie  zaslané aj  
správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ, ŠKD, MŠ. Poslanci k tomuto bodu nemali žiadne 
otázky. Starosta predniesol požiadavku zástupkyne MŠ Bc. Marty Kovaľovej, aby sa budova 
MŠ ohradila aj zozadu. Zároveň poukázal na to, že to nemá veľmi zmysel, nakoľko budova MŠ  
sa nachádza v jednom areáli a je súčasťou subjektu ZŠ s MŠ  a taktiež by mohlo dochádzať k 
pravidelnému poškodzovaniu ohrady padajúcimi konármi zo stromov. Starosta dal priestor 
poslancom, aby sa vyjadrili k predmetnej požiadavke. Poslanci obecného zastupiteľstva sa 
dohodli na tom, aby sa členovia obecnej rady stretli, urobili obhliadku objektu MŠ a zvážili 
možnosť prípadného oplotenia budovy MŠ. 
 
5. V tomto bode programu starosta obce oboznámil poslancov s ponukami na vývoz 
komunálneho odpadu a biologicky rozložiteľného odpadu od spoločnosti KOSIT a spoločnosti 
FURA, s. r.o.. Poslanci  jednohlasne schválili, že na vývoz odpadu bude obec aj naďalej 
využívať služby spločnosti FURA, s. r. o.. Od nového roku dostane každá domácnosť nálepku 
na smetnú nádobu a komunálny odpad bude vyvezený iba zo smetnej nádoby, ktorá bude 
označená konkrétnou nálepkou. Od roku 2021 je povinnosť vývozu a likvidácie biologicky 
rozložiteľného odpadu. V našej obci sa bude biologicky rozložiteľný odpad kompostovať.  Pre 
každú domácnosť obec zakúpi  na splátky kompostér / doba splácania 3 roky/.  
 
6. Prívalové vody na ulici ,,Hušták" – starosta obce informoval poslancov o príprave projektu 
na vybudovanie tzv. suchých nádrží, ktoré pomôžu vyriešiť daný problém. Obec už zaslala list  
SPF, v ktorom požiadala o súhlas na očistenie cesty, ktorá je majetkom SPF. Poslanci prípravu 
projektu zobrali na vedomie.  
 
7. V siedmom bode programu starosta obce informoval poslancov o schválení projektu 
pozemkových úprav obce Rakovec nad Ondavou. Informoval ich, že do návrhu pozemkových 
úprav obec doplnila rybník.  Poslanci túto informáciu zobrali na vedomie. 
 
8. V tomto bode programu starosta informoval poslancov o projekte na dobudovanie 
kanalizácie v obci. Poukázal na to, že obec nebola zaradená do zoznamu oprávnených 
žiadateľov, obec však po tomto zistení  adresovala list  MŽP SR, v ktorom žiadala o zaradenie 
do zoznamu. Starosta navrhol poslancom, aby obec použila do dobudovanie časti kanalizácie 
v uličke pri p. Jackovej, s. č. 11 vlastné finančné prostriedky vo výške 20 000 eur z rezervného 
fondu. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili.  
 
9. Starosta obce oboznámil poslancov s možnosťou podať žiadosť na realizáciu projetku 
,,Zvýšenie energetickej účinnosti budovy telocvične ZŠ s MŠ" pričom je potrebná spoluúčasť 
obce na financovaní projektu vo výške 5 %. Poslanci zobrali na vedomie podanie žiadosti . 
 
10. Rôzne: 

• starosta obce informoval poslancov, že so starostami obcí Moravany a Malčice sa 
pokúšajú získať finančné prostriedky z nórskych fondov v rámci projektu ,,Miestny 
rozvoj, znižovanie chudoby a inklúzia rómov". Finančné prostriedky by obec využila 
na  rekonštrukciu kuchyne v MŠ, vybavenie kuchyne, na dokončenie časti poschodia 
v MŠ /nie obytná časť/ – schodište, sociálne zariadenie, spoločenská miestnosť, na 



 

 

výmenu trávnika a zavlažovanie na ihriskách v obci. Poslanci zobrali na vedomie 
prípravu podania žiadosti na získanie finančných prostriedkov z nórskych fondov 

• poslanec Radyk predniesol požiadavky: 
- vyčistenie priekopy pri p. Ivankovi s. č. 203 
- pokazená bočná bránička pri vstupe na cintorín, nezatvára sa 
- ďalej  navrhol, aby poslanci opäť zvážili vybudovanie chodníka na cintoríne popri 
tujách – poslanci sa dohodli, že  tento problém budú riešiť až budúci rok 

• poslanec Leško vyslovil požiadavku ohľadom osvetlenia na futbalovom ihrisku a 
upozornil na visiace telefónne káble pri p. Mikulovi 

• poslanec Marek Bakajsa vyslovil požiadavku ohľadom vybudovania chodníka 
k futbalovému ihrisku 

 
 
 
 
 
Zapísala: Miroslava Štefušová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa  14.10.2020 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Ing. Michal Martaus       …………………………………….. 
 
 
 
        Igor Radyk            …………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         MVDr. Peter Olejník 
                starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Uznesenie č. 4/a/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia, schválenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 
schvaľuje: 

 
 

 overovateľov zápisnice: Ing. Michal Martaus, Igor Radyk 
 zapisovateľku zápisnice: Miroslava Štefušová 
 program rokovania 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 



 

 

Uznesenie č. 4/b/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení 
 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 
berie na vedomie: 

 
 

 informáciu o splnených a nesplnených uzneseniach  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 

 



 

 

Uznesenie č. 4/c/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 3. Záverečný účet obce Rakovec nad Ondavou za rok 2019 
 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 
schvaľuje: 

 
 

 záverečný účet obce za rok 2019 a celoročné hospodárenie bez výhrad 
 použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

66 376,67 eur 
 
 

berie na vedomie 
 

 stanovisko dočasnej kontrolnej komisie k závěrečnému účtu obce Rakovec nad 
Ondavou za rok 2019 

 
 
 
 

 
 
 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 



 

 

Uznesenie č. 4/d/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ, 
MŠ, ŠKD za šk. rok 2019/2020 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 

berie na vedomie: 
 
 

 správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ, MŠ, ŠKD 
za šk. rok 2019/2020 
 
 

navrhuje 
 

 aby sa členovia obecnej rady stretli, urobili obhliadku  areálu MŠ  a zvážili možnosť 
prípadného oplotenia budovy MŠ. 

 
 
 
 

 
 
 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 



 

 

Uznesenie č. 4/e/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 5. Biologicky rozložiteľný a komunálny odpad 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 

schvaľuje: 
 
 

 likvidáciu biologicky rozložiteľného odpadu od roku 2021 kompostovaním, obec 
zakúpi na splátky do každej domácnosti kompostér  
 

 nový spôsob vývozu komunálneho odpadu, spoločnosť FURA, s. r. o. od nového roku 
vyvezie iba smetné nádoby, ktoré budú označené konkrétnou nálepkou 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 



 

 

Uznesenie č. 4/f/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 6. Prívalové vody – ulica ,,Hušták" 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 

berie na vedomie: 
 
 

 informáciu o príprave projektu na vybudovanie tzv. suchých nádrží, ktoré pomôžu 
vyriešiť problém s prívalovými vodami na ulici ,,Hušták"  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 



 

 

Uznesenie č. 4/g/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 7. Pozemkové úpravy obce Rakovec nad Ondavou - informácia 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 

berie na vedomie: 
 
 

 informáciu o schválení projektu pozemkových úprav obce Rakovec nad Ondavou 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 

 



 

 

Uznesenie č. 4/h/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 8. Kanalizácia – ulička p. Jacková 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 

schvaľuje: 
 
 

 použitie vlastných finančných prostriedkov na dobudovanie kanalizácie v uličke pri p. 
Jackovej s. č. 11 čerpaním z rezervného fondu vo výške 20 000 eur 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 



 

 

Uznesenie č. 4/ch/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 9. Zvýšenie energetickej účinnosti budovy telocvične ZŠ s MŠ 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 

berie na vedomie: 
 

 informáciu o príprave žiadosti k projektu: ,,Zvýšenie energetickej účinnosti budovy 
telocvične ZŠ s MŠ" 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 

 



 

 

Uznesenie č. 4/i/2020 
zo  4. rokovania  Obecného zastupiteľstva Obce Rakovec nad Ondavou 

zo dňa 14.10.2020 

___________________________________________________________________________ 

 
 
K bodu 10. Rôzne 
 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Rakovec nad Ondavou v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
 

berie na vedomie: 
 

 informáciu o príprave podania žiadosti na získanie finančných prostriedkov z nórskych 
fondov  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Hlasovalo za:       8            poslancov 
Hlasovalo proti:   0            poslancov 
 

 

 

 

 
                                                                                       MVDr. Peter Olejník, starosta obce 

 

 

 

V Rakovci nad Ondavou, dňa 14.10.2020 

 



 

 

 


